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Der er ikke sket meget i året der er gået. 
 
Da der jo har været kommunesammenlægninger er der ikke møder 
hos kommunen mere. Det var kun noget Hinnerup havde og det er 
derfor sparret væk. 
 
Der er lavet lidt reparation af asfalten på vendepladsen ved nummer  
1 – 9. Der var kommet nogle revner der skulle laves – da det ellers 
ville blive værre ved vinter og frost. 
Hvis andre har bemærket revner eller lign. i asfalten vil bestyrelsen 
gerne vide besked herom. 
 
Så blev det igen vinter – og der er saltet/gruset og ryddet sne af 
Mølballe maskinstation. I den forbindelse vil bestyrelsen gerne 
opfordre den enkelte grundejer til lige, at feje udenfor sin egen 
grund/kantsten - så alt det grus ikke kommer i kloaksystemet. 
 
Så er der beplantningen mod Engdalsvej – hvis den ikke allerede er 
blevet klippet ned. Så bliver den det en af de kommende dage. Det 
bliver udført af Entreprenør Holkærgård fra Hadsten. 
 
Jeg slutter med at sige tak til bestyrelsen for et godt samarbejde og 
overlade bestyrelsens beretning til generalforsamlingens velvillige 
behandling.  


